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Zápis z 10. schůze SK RVŠ (stálé zasedání 2015-2017) 

5. listopadu 2015, Brno (VUT) 

Přítomni: 15 

Delegáti a delegátky: 13 

Aneta Hašková /OU/, Pavel Maxera /VUT/, Martina Mlčochová /VŠB-TUO/, Martin Papež /UTB/, Pavel Polok 

/SLU/, Helena Rajtrová /UPCE/, Hynek Roubík /ČZU/, Václava Sedlmajerová /ČVUT/, Barbora Stuhlová 

/JČU/, Daniel Thibaud /UNOB/, Veronika Vondrová /UJEP/, Jan Záhora /MENDELU/, Michal Zima /UK/ 

Náhradníci a náhradnice s hlasovacím právem: 2 

Kateřina Mazánková /PA/, Jiří Vlach /VŠCHT/ 

Náhradníci a náhradnice s hlasem poradním: (4) 

Petr Hermann /UPCE/, Eva Hnátková /UTB/, Stanislav Jeřábek /ČVUT/, Denisa Madecká /OU/ 

Omluveni: 

Dominik Bečka /VŠE/, Roman Hloušek (ŠAVŠ), Marek Hodulík /UPOL/, Bronislav Kolář /UO/, Lukáš Koula 

/TUL/, Olesya Krechun /VŠMVV/, Michal Mačuda /VŠTE/, Milan Oral /VŠB-TUO/, Blanka Pančíková /VŠCHT/, 

Jakub Polách /UK/, Markéta Šestáková /VŠTE/, Jan Vácha /TUL/, Jakub Valenta /AVU/, Tereza Kicková 

(AAVŠ) 

Hosté:  

Dominik Gurín (ext.), Ladislav Lázňovský (ext.) 

 

Zahájení 

Předseda SK RVŠ Hynek Roubík zahájil schůzi, přivítal přítomné delegátky a delegáty, konstatoval však 

neusnášeníschopnost této schůze. Představil tedy pouze připravený program a otevřel neformální diskuzi k 

jeho jednotlivým bodům. Poděkoval organizátorovi za VUT Pavlovi Maxerovi a také VUT za umožnění využití 

prostor. 

 

1. Informace o činnosti předsednictva SK RVŠ 

Předseda Hynek Roubík formou prezentace informoval o činnosti předsednictva v období od minulé schůze.  

Zhodnotil výjezdní zasedání Sk RVŠ v Mladé Boleslavi, které proběhlo ve dnech 9. – 11. října, informoval o 

účasti Evy Hnátkové a Blanky Pančíkové na Slovenském doktorském fóru, které se konalo ve dnech 15. – 16. 

10. na Univerzitě Mateje Bela v Banské Bystrici. Představil usnesení P SK RVŠ k účasti rektorů na Pražském 

hradě ze dne 19. 10. 2015, připomněl nadcházející akce SK RVŠ Týden studentstva a KAS 4.0. Informoval, 

že Sborník z Workshopu 3.0 byl finálně schválen předsednictvem 21. 10. a nyní se pracuje na jeho vydání. 

Dále informoval, že na Facebooku byla založena interní FB skupina SK RVŠ pro další zefektivnění 
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komunikace. Dne 30. 10. proběhlo hodnocení soukromé VŠ B.I.B.S., a.s. Akreditační komisí. Jan Záhora, 

který byl do AK za SK RVŠ nominován, s ohledem na podmínky fungování VŠ navštíví v příštím týdnu.  

 

2. Informace z Předsednictva RVŠ 

Delegátka Václava Sedlmajerová v krátkosti podala informace z P RVŠ. Podrobný zápis všichni obdrželi. Na 

zasedání předsednictva dne 22. 10. vypukla poměrně bouřlivá debata o pravomocích fakult, iniciovaná 

zejména dr. Petrem Olšákem z ČVUT, a řešila se opět situace na PA ČR, ke které bylo přijato usnesení P 

RVŠ  podporující Policejní akademii. Předseda Hynek Roubík doplnil k právům fakult, že byl konsenzus na 3-

4 zásadních, která nepůjdou odebrat. Samozřejmě, že někteří členové P RVŠ by viděli jako optimálnější větší 

počet. Bude existovat možnost jejich definice Statutem. 

 

3. Informace z POSEDu 

Delegátka Václava Sedlmajerová společně se Stanislavem Jeřábkem informovali o účasti na akci POSED 

(Pracovní setkání dobrovolníků), které organizuje ACSA a letos proběhlo ve dnech 30. 10. – 1. 11., kde 

realizovali workshop na téma spolupráce napříč univerzitami a možnosti celorepublikové spolupráce. Výstup 

by měl být do konce listopadu. Proběhl v sobotu 30. 11. dopoledne za účasti 6 lidí, přičemž každý byl z jiné 

univerzity a jiného druhu organizace. Celkově se POSEDu zúčastnilo cca 40 – 50 účastníků.  

 

4. Informace o činnosti komisí a pracovních skupin 

 

KVS – Předsedkyně KVS Aneta Hašková informovala, že je připraven sborník z Workshopu 3.0, čeká se na 

přidělení ISBN a poté proběhne tisk. Připomněla a představila, co čeká účastnice a účastníky na nadcházející 

KAS 4.0. Týden studentstva je také připraven, probíhá příprava TZ (aktuální a závěrečné). Co se týká plánu 

činnosti na rok 2016, KVS navrhuje změnu termínu konání KAS 5.0 na duben 2016. V rámci komise dále 

proběhla debata ohledně možné podoby Workshopu 4.0, který by měl nyní proběhnout v říjnu. Může se 

přeměnit v Kulatý stůl 1.0 či Diskuzi 1.0. Byla diskutována i možnost konání tzv. kulatých stolů pro odborníky 

k diskuzím jednotlivých problematik. 

 

KPVTČ – Předseda Martin Papež informoval, že se komise zabývala zefektivněním své práce (nutnost 

zaujmout více kolegyň a kolegů) i zlepšením vnitřní komunikace. Dále zhodnocením konference Doktorandi 

1.0 i v porovnání se Slovenským doktorským fórem. Dále informoval o nabídce z EURODOCu na uskutečnění 

Konference plus meetingu EURODOC v březnu/dubnu 2017 v ČR. Případně je třeba do 1. 1. 2016 předložit 

návrh. Předseda komise informoval, že se komise shodla, že by bylo žádoucí, abychom se o tuto výzvu 

ucházeli.  

Dále upozornil, že aktuálně probíhá na mnoha univerzitách diskuze o dlouhodobých záměrech univerzit a 

doporučil, že je zde třeba tlačit, aby byl kladen důraz na potřeby a zájmy doktorandů. Stále probíhají práce na 

strategických dokumentech. Následně proběhla diskuze o možnostech samostatného webu pro doktorandy, 

která byla spíše negována a nutnosti finalizace sborníku z konference Doktorandi 1.0. Předseda Hynek 

Roubík upozornil, že medializace problematiky je potřeba, ale je nutné ji řešit koncepčně. Nejprve je třeba mít 

dostatečné podklady, výstupy a pak medializovat.  
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Dále předseda KPVTČ pomocí samostatné prezentace prezentoval první výstup k šetření Doktorandi, které 

bylo uskutečněno interně v rámci komise. 

 

KSEZ – Člen KSEZ Matej Žitňanský představil v zastoupení předsedy KSEZ Michala Zimy pomocí 

prezentace aktivity KSEZ spojené s nadcházející KAS 4.0 (výběr hostů v rámci složení panelové diskuze, 

sestavení WS na soft skills). Komise nadále pracuje na přípravě pozičních dokumentů (náhradní doba 

pojištění – změnila se situace na ministerstvu, tudíž se komise přizpůsobuje; finanční podpora studentů – 

aktualizace materiálu z roku 2012). Plánován sběr podnětů k sociálněekonomickým tematikám od zástupců 

akademických obcí na KAS. 

 

LK – Externí člen LK Dominik Gurín představil pomocí prezentace v zastoupení předsedy LK Marka Hodulíka 

aktuální informace. Dne 15. 10. se konalo zasedání Výboru pro vědu, vzdělávání, kulturu, mládež a 

tělovýchovu PS, který se zabýval novelou VŠ zákona a přijal komplexní pozměňovací návrh (problematické 

postavení PA ČR). Dne 21. 10. se uskutečnila schůze Výboru pro bezpečnost, který přijal k PA samostatné 

usnesení. Dne 3. 11. proběhla schůze LK SKRVŠ a LK RVŠ k podzákonným předpisům k akreditacím 

(připomínkování textu po legislativní úpravě MŠMT). Dále mimo jiné informoval, že Výboru pro vědu, 

vzdělávání, kulturu, mládež a tělovýchovu PS dnes (5. 11.) revokoval pozměňovací návrh k PA ČR a byl 

vyňat z komplexního pozměňovacího návrhu 

 

PRASK CJO – Předseda PRASK CJO 2015 podal v prezentaci souhrnné informace o přípravách 

Slavnostního předávání Ceny Jana Opletala. Veškeré přípravy se finalizují, jsou v řešení zejména organizační 

záležitosti (raut, parkování apod.) Dále poděkoval rektorovi ČVUT, který přislíbil prostředky na zajištění 

inventáře k rautu. 

 

 

5. Informace ze setkání studentských organizací 

 

Delegátka Václava Sedlmajerová v krátkosti informovala o setkání studentských organizací, které se 

uskutečnilo ve dnech 23. – 25. 10.  

 

 

6. Rozpočet SK RVŠ pro rok 2016 

 

Místopředsedkyně pro organizaci a řízení Barbora Stuhlová vyzvala předsedy komisí a pracovních skupin, 

aby včas informovali o plánech na rok 2016 a dodali požadavky na finance kvůli sestavení rozpočtu SK RVŠ 

pro rok 2016. 

Dále přítomné informovala o programu SK RVŠ na 17. listopadu 2015 (9:00 pietní akt u Hlávkovy koleje, poté 

průvod a pietní akt v Žitné ulici, od 17:00 Slavnostní předávání Ceny Jana Opletala) a vyzvala k účasti. 

 

 

7. Představení pokynů a pravidel pro plynulejší fungování Komory  

 

Pomocní prezentace místopředsedkyně Barbora Stuhlová dále představila návrh pokynů a pravidel pro 

plynulejší fungování Komory, a to pravidla pro zasílání bodů na pořad jednání schůzí, emailové pracovní 

korespondence, nutnost pořizování zápisů ze zasedání komisí a pracovních skupin, přípravy prezentace 
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v rámci informací o činnosti komisí a pracovních skupin, využívání Capsy k jejich zveřejňování. Dále 

představila plánované informování o absencích i pochvalách členek a členů SK RVŠ do jednotlivých AS. 

 

K tématu Výroční zprávy SK RVŠ za rok 2015 informovala o termínu pro zaslání podkladů za komise a 

pracovní skupiny do 29. 11. 2015, kompletní zpracování výroční zprávy by pak mělo být do 15. 12. K tématu 

Harmonogramu a plánu na rok 2016 je termín pro komise a pracovní skupiny stanoven do 20. 12., kompletní 

zpracování by pak mělo být do 4. 1. 2016. 

 

 

8. Anglické názvy komisí a pracovních skupin 

 

Byly představeny návrhy mutací názvů komisí a pracovních skupin SK RVŠ. 

KOMISE PRO SOCIÁLNÍ A EKONOMICKÉ ZÁLEŽITOSTI  
Commission for Social and Economic Affairs 
Comittee for Social and Economic Affairs 
 
KOMISE PRO VYSOKOŠKOLSKOU SAMOSPRÁVU  
Commission for Self-government in Higher Education 
Commission for Institutional Autonomy in Higher Education 
Commission for Academic Autonomy 
Comittee for Self-government in Higher Education 
Comittee for Institutional Autonomy in Higher Education 
Comittee for Academic Autonomy 
 
LEGISLATIVNÍ KOMISE 
Legislative Commission 
Legislative Comittee 
 
KOMISE PRO POSTGRADUÁLNÍ VZDĚLÁVÁNÍ A TVŮRČÍ ČINNOST  
Commission for Postgraduate Education and Creative Activities 
Comittee for Postgraduate Education and Creative Activities 

SEKCE SOUKROMÝCH VYSOKÝCH ŠKOL  
Department for Private Education 
Section for Private Education 
 
PRACOVNÍ SKUPINA PRO ZAHRANIČNÍ ZÁLEŽITOSTI  
Foreign Affairs Working Group 
 

PRACOVNÍ SKUPINA PRO ORGANIZACI CENY JANA OPLETALA 2015 CJO  
Working Group for Coordinating/Planning of Jan Opletal Prize 
 

PRACOVNÍ SKUPINA PRO PR  
PR Working Group 
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9. Informace ze zahraniční cesty  

 

Koordinátorka pro EURODOC Eva Hnátková informovala přítomné formou prezentace o návštěvě 

Slovenského doktorského fóra, kterého se zúčastnila společně s Blankou Pančíkovou. Byla důležitá zejména 

k výměně informací, za českou stranu zde informovaly, čím se zabývá Komora, KPVTČ a o konferenci 

Doktorandi 1.0. Dále připomněla, že v ČR je aktuální počet cca 25 000 doktorandů, zatímco na Slovensko cca 

5 000. 

 

 

10. Informace z akademických obcí 

 

PA ČR – Ve středu 4. 11. proběhla na Policejní akademii v rámci Týdne studentstva přednáška policejního 

prezidenta Tomáše Tuhého. Zájem byl větší, než organizátoři čekali, zúčastnilo se cca 250 lidí. 

JU – V prosinci proběhnou rektorské volby.  

 

 

11. Různé 

 

Do bodu různé nebyly vzneseny žádné příspěvky. Předseda Hynek Roubík tak poděkoval přítomným a schůzi 

ukončil. 

 

Zapsala:                Jana Kudrnová 

Za správnost:   Hynek Roubík, předseda 

   Barbora Stuhlová, místopředsedkyně pro organizaci a řízení 


